
Z Á P I S
z 30. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 6.6.2022

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př ítomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal  Boudný, starosta
Bc. Libor El iáš,  člen ZM
Veronika Hrušecká, členka ZM
Ing. Hynek Charvat,  člen ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, člen ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Petr Jeřábek, člen ZM
Mgr. Petr Kost ík,  člen ZM
Mgr. Renáta Macharová, členka ZM
Mgr. V ladimír Soukop, člen ZM
Dagmar Živníčková, č lenka ZM

Omluveni: Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM

Nepřítomni: <dle prezenční l is t iny>

Hosté: Ing. arch. Oksana Matyášová
Bc. J i tka Charvátová, vedoucí  odboru správy budov a tepelného
hospodářství
Ing. Petr Lokaj,  vedoucí  odboru správy majetku, invest ic  a rozvoje
Mgr. Mart ina Polášková, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru
Petr Zvonek, ředi tel TSMS
Ing. Arch. Oksana Matyášová

Předsedaj íc í: Bc. Michal  Boudný, starosta

Ověřovatelé: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Petr Jeřábek, člen ZM

Návrhová komise: Bc. Libor El iáš,  člen ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 30. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 30. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro potřeby zápisu pořizován zvukový záznam, a v případě záznamu pořizovaného přítomnými fyzickými
osobami nesou pořizovatelé odpovědnost za to, aby dalším zpracováním, popř. šířením nedošlo k zásahu
do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno 11 zastupitelů a
zastupitelstvo  města  je  tedy  usnášeníschopné.  Omluvil  z  dnešního  zasedání  pana  Mgr.  Přemysla
Jeřábka. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení: pan Ing. Ivan Charvát, pan Bc. Libor Eliáš a



paní  Ing.  Marie Jedličková (shváleno 11 hlasů pro).  Následně požádal  o ověření  zápisu z dnešního
zasedání paní Vendulu Andrlovou a pana Mgr. Petra Jeřábka (schváleno 10 hlasů pro, 1 se zdržela - paní
Vendula  Andrlová).  Následně  bylo  hlasováno  o  navrženém programu,  který  byl  rozšířen  o  zprávy
"Rozpočtové opatření č. 44" a "Rozpočtové opatření č. 45".

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 485/30/ZM/2022 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněný bod:

467/29, 468/29, 470/29 z 26. zasedání zastupitelstva města - 25. 4. 2022

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 486/30/ZM/2022 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 21. zasedání finančního výboru konaného dne 01. 06. 2022.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil pan Ing. Ivan Charvát (předseda finančního výboru), který okomentoval průběh
zasedání výboru a přijatá usnesení.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 487/30/ZM/2022 Závěrečný účet města Slavkov u Brna za rok 2021
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
v souladu s ustanovením § 84, odst. 2, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích v
platném znění a § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů závěrečný účet města Slavkov u Brna za rok
2021 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2021 bez výhrad.



Zprávu uvedla místostarostka města, která promítla přítomným zastupitelům prezentaci k závěrečnému
účtu, a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Příchod: paní Veronika Hrušecká - 17:06 hodin (přítomno 12 zastupitelů).

Příchod: Ing. arch. Dušan Jakoubek - 17:16 hodin (přítomno 13 zastupitelů).

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 488/30/ZM/2022 Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za I. čtvrtletí 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za I. čtvrtletí 2022 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 489/30/ZM/2022 Rozbory hospodaření VHČ za I. čtvrtletí roku 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření VHČ za I. čtvrtletí roku 2022 v předloženém znění.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 490/30/ZM/2022 Čerpání fondu vedlejší hospodářské činnosti
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání z Fondu vedlejší hospodářské činnosti na akci "Kotelna DPS Polní - pořízení
nových kotlových výměníků" do výše 150.000 Kč.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

8. 491/30/ZM/2022 Soubor rozpočtových opatření č. 26-43
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č. náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

30 30
34 4111 98043 FO - Kompenzační bonus 463 400

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy 463 400

31 31
4121

SV  -  Neinvestiční  přijaté
transfery od obcí

-82 900

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -82 900

32 32

64 2299 2212 31526 ÚMR - Pokuty radar 250 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy 250 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -250 000

34 8115 FO - Převod do FDI 250 000

33 33
41 2212 6121 521213

IR  -  Úprava  křižovatky
Tyršova-Čelakovského

3 200 000

35 8115 FO - Čerpání FDI 3 200 000

34 34

41 3639 3111 IR - Prodej pozemku 2 500

64 2299 2212 3157 DSH - Policie ČR - radar 120 900

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy 123 400

35 35

22 3722 5169
ŽP  -  Sběr  a  svoz
komunálního odpadu

550 000

22 3721 5169
ŽP  -  Sběr  a  svoz
nebezpečného odpadu

50 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -600 000

36 36

41 3613 6121 521222 IR - PD Myslivecký areál -200 000

41 3315 6121 538
IR  -  PD  Napoleonská
expozice

-750 000

41 3111 6121 571 IR - PD Mateřská škola -500 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy 1 450 000

37 37
41 3639 5169 580

IR - Demolice objektu zázemí
RC dráhy

300 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -300 000

38 38
41 6171 5169 517

IR  -  Ostatní  činnost  místní
správy

150 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -150 000

39 39
41 3632 5169 39922 IR - Hřbitovní zeď 250 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -250 000

40 40
41 3631 6122 554 IR - VO 300 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -300 000

41 41
41 2212 6121 521213

IR  -  Úprava  křižovatky
Tyršova-Čelakovského

1 300 000

41 3631 6122 554 IR - VO 200 000



35 8115 FO - Čerpání FRR 1 300 000

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -200 000

42 42

41 3113 6121 140622
IR  -  Oplocení  ZŠ
Komenského

1 000 000

41 3113 5171 537
IR -  Nutné opravy  budov a
staveb

300 000

41 2219 6121 57422
IR - Rekonstrukce pozemních
komunikací

3 500 000

35 8115 FO - Čerpání FRR 4 800 000

43 43
41 3639 6130 55 IR - Výkupy pozemků 5 647 000

35 8115 FO - Čerpání FRR 5 647 000

II. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání  Fondu  dopravní  infrastruktury  na  akci  Úprava  křižovatky  Tyršova-
Čelakovského do ve výši 3.200.000 Kč.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu rezerv a rozvoje ve výši 1.300.000 Kč na akci Úprava křižovatky ulic
Tyršova-Čelakovského, ve výši 1.000.000 Kč na akci Oplocení ZŠ Komenského, ve výši
300.000 Kč  na  akci  Oprava fasád ZŠ Komenského a  ve  výši  3.500.000 Kč  na  akci
Komunikace Komenského náměstí.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu rezerv a rozvoje ve výši 5.647.000 Kč na výkup pozemku.

V. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 26-29.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Ing. Petr Lokaj.

Příchod: paní Dagmar Živníčková - 17:36 hodin (přítomno 14 zastupitelů).

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 492/30/ZM/2022 Rozpočtové opatření č. 44
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření č. 44 v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

44 44 41 3113 6121 55321
IR  -  ZŠ  Komenského  -
rekonstrukce střechy

500 000



41 6171 6121 55021
IR - Budova 64 - rekonstrukce 
elektroinstalace

-500 000

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili:  Bc.  Michal  Boudný,  Ing.  Petr  Lokaj,  Ing.  Ivan Charvát,  Bc.  Libor  Eliáš,  Mgr.
Vladimír Soukop.

Ing. Ivan Charvát - je škoda, že jsme neobdrželi informace k tomuto rozpočtovému opatření dříve.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi  se:  Ing.  Ivan  Charvát,  Ing.  arch.  Dušan  Jakoubek,  paní  Veronika  Hrušecká,  Mgr.  Vladimír
Soukop.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 493/30/ZM/2022 Rozpočtové opatření č. 45
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření č. 45 v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

45 45
31 3639 5331 363922

FO -  ÚNP TSMS -  oprava VO
Křenovická-ČSČK

183 400

71 6409 5901 VV - Nespecifikované rezervy -183 400

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Bc. Michal Boudný, pan Petr Zvonek.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 494/30/ZM/2022  Žádosti  o  poskytnutí  dotace  z  programu  "Podpora  veřejně  prospěšných
činností"
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí  dotace  z  programu  "Podpora  veřejně  prospěšných  činností"  a  uzavření
veřejnoprávních smlouvy s níže uvedenými žadateli v předloženém znění.

Název žadatele Sídlo IČO výše dotace



Moravský rybářský svaz Špitálská 951, Slavkov u Brna 00557251 60.000

Junák - svaz skautů a skautek sídl. Nádražní 1664, Slavkov u Brna 65841832 60.000

Klub seniorů Slavkov u Brna Polní 1144, Slavkov u Brna 8013977 54.000

II. Zastupitelstvo města ukládá

1. Bc. Michalu Boudnému

1.1. zajistit  uzavření  veřejnoprávních  smluv  o  poskytnutí  dotace  z  programu
"Podpora  veřejně  prospěšných  činností":  Moravský  rybářský  svaz,  z.  s.,
pobočný spolek Slavkov  u  Brna,  Junák  -  svaz  skautů  a  skautek  ČR a  Klub
seniorů Slavkov u Brna.

Termín: 10.6.2022

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Kostík, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 495/30/ZM/2022  Návrh na pořízení změny územního plánu - zamezení výstavby technické
infrastruktury v RI - individuální rekreaci
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města materiál odkládá.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková, Bc. Michal
Boudný, Mgr. Petr Jeřábek, Ing. arch. Oksana Matyášová, Ing. Hynek Charvat, Mgr. Vladimír Soukop,
░░░░ ░░░░ ░░░ .

Ing. Ivan Charvát - pracovní skupina k územnímu plánu se tomuto hodinu věnovala. Z jednání vzešlo
poměrně rozsáhlé usnesení. Doporučoval bych aby se s tímto seznámila rada, a dala své doporučení
zastupitelstvu na příštím zasedání.

Mgr. Petr Jeřábek - v materiálu je uvedeno zamezení technické infrastruktury, a to je podle mě mnohem
širší záležitost než jenom kanalizace a vodovody. Jak je to tam s elektřinou, osvětlením?

Ing. arch. Oksana Matyášová - na začátku důvodové zprávy je uvedeno, že se jedná hlavně o vodovodní
a kanalizační potrubí. V tom usnesení se rozhoduje o zákazu umisťovat vodovodní a kanalizační sítě.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



13. 496/30/ZM/2022 Směna nemovitostí - Myslivecký spolek
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města ruší
usnesení č. 477/29/ZM/2022 ze dne 25.4.2022 ve znění:
I. Zastupitelstvo města schvaluje
Smlouvu o úpravě vzájemných práv a povinností  s Mysliveckým spolkem Slavkov u
Brna, se sídlem Nerudova 269, 684 01 Slavkov u Brna, IČO: 49408194, v předloženém
znění.
II. Zastupitelstvo města schvaluje
Darovací smlouvu s Mysliveckým spolkem Slavkov u Brna, se sídlem Nerudova 269,
684 01 Slavkov u Brna, IČO: 49408194, v předloženém znění.
III. Zastupitelstvo města schvaluje
Smlouvu o výpůjčce s Mysliveckým spolkem Slavkov u Brna, se sídlem Nerudova 269,
684 01 Slavkov u Brna, IČO: 49408194, v předloženém znění.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
Smlouvu o úpravě vzájemných práv a povinností  s Mysliveckým spolkem Slavkov u
Brna, se sídlem Nerudova 269, 684 01 Slavkov u Brna, IČO: 49408194, v předloženém
znění.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
Darovací smlouvu s Mysliveckým spolkem Slavkov u Brna, se sídlem Nerudova 269,
684 01, Slavkov u Brna, IČO: 49408194, v předloženém znění.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
Smlouvu o výpůjčce s Mysliveckým spolkem Slavkov u Brna, se sídlem Nerudova 269,
684 01 Slavkov u Brna, IČO: 49408194, v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Petr Lokaj, Bc. Michal Boudný, Ing. Hynek Charvat,
Ing. Marie Jedličková, Bc. Libor Eliáš, Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Ing. Petr Lokaj - ta změna spočívá v tom, že Myslivecký spolek nechce mít další výdaje. Pokud na ně
padne daňová povinnost, tak ji uhradí město.

Bc. Michal Boudný - jsme časově vázáni?

Ing. Petr Lokaj - musíme doložit smlouvu abychom mohli požádat o dotaci.

Mgr. Vladimír Soukop - kolik to může být? 1 mil. Kč, 2 mil. Kč?

Ing. Petr Lokaj - oslovili jsme daňové poradce. Ti mají různé pohledy.

Ing. Hynek Charvat - my vytváříme podmínky aby mohla vzniknout svazková škola. Pokud nedostaneme
dotaci, tak město k ničemu nezavazujeme.

Ing.  Marie  Jedličková -  pokud nebudeme mít  uzavřenou smlouvu do konce června,  tak v podstatě
nemůžeme podat žádost o dotaci na ministerstvo ve výši 85%. Pokud budeme proti této smlouvě, tak
nemusíme žádnou žádost o dotaci podávat.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - vzhledem k tomu, že neznáme formu, tak nemáme co schvalovat.



Ing. Marie Jedličková - ta forma se ví. Neví se jak to bude daňově zpoplatněno.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi  se:  Ing.  Ivan  Charvát,  Ing.  arch.  Dušan  Jakoubek,  paní  Veronika  Hrušecká,  Mgr.  Vladimír
Soukop, paní Dagmar Živníčková, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 6 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 497/30/ZM/2022 Darovací smlouva - ŘSD
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření darovací smlouvy se společností Ředitelství silnic a dálnic ČR, Na Pankráci
546/56,  140 00  Praha  4  -  Nusle,  IČO:  65993390  týkající  se  bezplatného  převodu
silničních svodidel a svislého dopravního značení na silnici  I/50 v k.ú. Velešovice z
majetku města.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Dalibor Kašpar
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 498/30/ZM/2022 Nabídka výkupu pozemků - Tennis club Austerlitz s.r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
výkup pozemku parc. č. 1089/12 - ostatní plocha, sportoviště a rekreační plocha o

výměře 5647 m2  v  k.ú.  Slavkov u Brna od společnosti  Tennis club Austerlitz s.r.o.,
IČ:  29352673  se  sídlem Kaunicova  633,  68401  Slavkov  u  Brna  za  kupní  cenu  dle

znaleckého posudku č. 809-15/21 od Ing. Pavla Švejnohy ve výši 1000 Kč/ m2 (5 647
000 Kč) formou jednorázové platby. Náklady spojené s odkupem nemovitosti  hradí
město. Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Jeřábek, Bc. Michal Boudný, ░░░░ ░░░░ ░ .

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 499/30/ZM/2022 Smlouva o spolupráci - ul. Slovanská
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje



uzavření  smlouvy  o  spolupráci,  budoucích  převodech  infrastruktury  na  výstavbu
veřejné infrastruktury s paní Ing. Zuzanou Radilovou, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░ dle předloženého návrhu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Kostík, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 500/30/ZM/2022 Přeložka silnice I/50 - vyhledávací studie
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
vyhledávací studii přeložky silnice I/50 dle předloženého návrhu.

II. Zastupitelstvo města ukládá
radě města vyzvat ŘSD ke zřízení pracovní skupiny i s přizváním zástupců dotčených
obcí.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Marie Jedličková, Bc. Michal Boudný, Mgr. Petr  Kostík,  Ing. arch. Dušan
Jakoubek, Ing. Ivan Charvát.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 501/30/ZM/2022 Počet členů zastupitelstva města v období 2022 - 2026
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města stanovuje
pro volební období 2022 - 2026 počet členů zastupitelstva města na 15.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Jeřábek, Bc. Michal Boudný.

Mgr. Petr Jeřábek navrhl zvýšit počet členů zastupitelstva města v období 2022 - 2026 na
19 členů.

Bylo hlasováno o protinávrhu pana Mgr. Petra Jeřábka (2 pro, 0 proti, 12 se zdrželo)

Pro: Mgr. Petr Jeřábek, paní Dagmar Živníčková.

PROTINÁVRH USNESENÍ NEBYL PŘIJAT.



Následně bylo přistoupeno k hlasování o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Mgr. Petr Jeřábek, paní Dagmar Živníčková.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 502/30/ZM/2022 Změna OZV o místním poplatku za systém odpadového hospodářství pro rok
2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za systém odpadového hospodářství
města Slavkov u Brna v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petr Kostík, Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny nové interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

21. Odpovědi na interpelace

Bc. Michal Boudný odpověděl na vznesené interpelace z minulého zasedání:

K dotazu pana Ing. Ivana Charváta - potkal jsem se s investorem a se zástupcem společnosti
Vodovody a kanalizace Vyškov, a. s. Dále proběhlo jednání přímo s části obyvatel ulice Větrná,
kteří si založili spolek, který z hlediska stavebního zákona nemá na nic žádný vliv. A bude třetí
schůzka, kde investor  chce jednat pouze s obyvateli  ul.  Větrná, a předložit  projekt  a vysvětlit
všechny detaily.

K dotazu paní Dagmar Živníčkové - značka, která byla ukradena na ul. Polní je zpátky. Byl vyčištěn
kanál na ul. B. Němcové.

K dotazu pana Mgr. Petra Jeřábka k hřbitovní zdi - čekáme na vyjádření pojišťovny. Projektant
dostal za úkol prověřit možnost opravy celé zdi.

Ing. Marie Jedličková odpověděla na vznesené interpelace z minulého zasedání:

Odlehčovací služba je financována ze tří zdrojů: kraj, město a klient. Protože kraj nemá finanční
prostředky aby byla zařazena do sítě, tak by celý provoz muselo nést město a klienti. My tady
máme kalkulaci z charity, která říká, že pokud by tam bylo deset lůžek, tak ten provoz v roce 2020



by stál 3,2 mil. Kč. Dneska už ta částka bude vyšší. Já bych doporučila aby tento záměr výstavby
odlehčovací služby zůstal, a aby pracovní skupina v tom rozvojovém plánu našla vhodné místo,
protože zhruba za 10 až 12 let tady bude daleko vyšší počet obyvatel starších 80 let, a tato služba
by byla vhodná. Já si myslím, že by mělo být vytipováno místo, kde by tato služba mohla sídlit.
Původně jsme uvažovali o DPS, ale to by bylo na úkor bytů, a to se teď nezdá vhodné, protože na
ty  byty  byla  státní  dotace,  a  máme tam udržitelnost  45  míst.  Pokud  bychom zainvestovali  a
provozovali odlehčovací službu pro 15 - 20 lidí, tak se stane pro město mírně zisková. Já bych byla
ráda aby pracovní skupina o tom uvažovala, protože by to mělo být na pozemku města v některé
nemovitosti města, a aby to zůstalo jako dlouhodobý úkol. Momentálně to není finančně možné.

Přístavba základní školy Tyršova - proběhlo jednání s ředitelem školy a jeho zástupcem v jaké
podobě si tu přístavbu přejí mít. Jejich návrh je takový, a v podstatě i můj, že ta studie by se měla
vytvořit na dva samostatné objekty. Jeden objekt jako přístavba učeben pro první stupeň, která by
byla na pozemku od ÚZSVM. Podle prováděcí studie víme, že se tam vleze 10 kmenových tříd a
malá tělocvična. Pokud bychom tam chtěli "nacpat" jídelnu, tak už by to bylo problematické, ale dá
se o tom mluvit. Druhá stavba, která by vyhovovala představě vedení ZŠ Tyršova je ta, že by se
zbourala současná tělocvična, protože už není v dobrém technickém stavu, a že by se tam vystavěl
další  blok,  kde  by  od  ulice  byla  kuchyň  s  jídelnou,  nad  tím  místnosti  pro  družiny,  a  za  tím
tělocvična a na konci šatny, které by byly přístupné i pro tělocvičnu. Bylo by to propojeno krčkem
ke stávající budově. Mělo by to tu výhodu, že pokud by se stavěla svazková škola, tak by šlo podle
tohoto návrhu řešit tělocvičnu a jídelnu na ZŠ Tyršova. Pokud by nebyly peníze na svazkovou
školu, tak by se muselo začít zadní přístavbou, a musela by se ta první budova od ulice přestavět
taky. Co se týče peněz, tak my jsme tento pozemek koupili za 16 mil. Kč. Pokud ho nevyužijeme
do 10 let pro stavbu školy, tak budeme platit 50% penále, to znamená, že bychom státu vrátili 8
mil. Kč.  Mohlo by tam být zázemí pro Zlatou Horu. To už ale budou řešit další zastupitelstva. Na
studii svazkové školy bude v pátek zasedat porota. Budeme znát vítěze. Svazek by si měl vybrat
studii, a měl by jednat s vítězem a my bychom chtěli oslovit některou z těch firem, která podá
dobrý návrh aby tuto studii zpracovala na přístavbu ZŠ Tyršova.

Ukrajina - kontaktovala jsem velvyslanectví. Jsou následující  možnosti: První možnost je poslat
peníze na účet velvyslanectví. Druhá možnost je využít konta neziskové organizace Post Bellum,
která řeší  humanitární  záležitosti.  Třetí  možnost  je,  že oni  osloví  Kulikovskou komunitu.  To je
oblast, která je pod Charkovem, která je velmi poničená a má velmi poškozenou infrastrukturu. Ta
oblast  má  15  tis.  obyvatel,  takže  je  možnost  zde  přispět  na  obnovu  infrastruktury.  Poslední
možnost je využít např. nadaci Člověk v tísni.                    

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

22. Diskuse

Ing. Ivan Charvát - se zábranami na ul. Jiráskova se nedá udělat nic?

Bc. Michal Boudný - majitel říkal, že je může nechat odvézt.

Ing.  Ivan  Charvát  -  v  tisku  jsem se  dočetl  o  záměru  rozšíření  hřbitova?  Máme zpracovanou  další
variantu?

Ing. Marie Jedličková - nemáme. Byla to myšlenka, že by se o tom dalo uvažovat.

Ing. Ivan Charvát - prosba na městskou policii aby si více všímala špatně parkujících aut na chodnících,
přechodech, na vjezdech atd.



Vendula Andrlová
členka ZM

Mgr. Petr
Jeřábek
člen ZM

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

23. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast,  a ukončil  30. zasedání zastupitelstva města v 19:26
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:


